



Fotbollssektionsmöte 2018-11-12

- Möte:** nr 5 2018
Datum: 2018-11-12
Tid: kl. 18.00-20.30
Deltagare: Patrik Ek (PE), Fredrik Larsson (FL), Sören Andermård (SA), Jessika Johnsson (JJ), Richard Hallberg (RH), Jörgen Kihlström (JK), Morten Eriksen (ME), Jenny Persson (JP), Johanna Svensson (JS)
- Frånvarande:** Susanne Larsson (SL), Ulrik Gustafsson (UG), Maria Berius (MB), Niklas Claesson (NC), Arvid Davidsson (AD), Madeleine Ytterstedt (MY)

Dagordning

- 1) **Mötet öppnades**
PE öppnade mötet och hälsade alla välkomna.
- 2) **Föregående protokoll**
Mötesprotokoll nr. 4 2018. godkändes.
- 3) **Dagordning**
Godkändes.
- 4) **Protokollförare**
PE valdes till protokollförare.
- 5) **Justering av protokoll nr. 5**
FL utsågs till att justera dagens protokoll.
- 6) **Kareby Hed/IP**

PE bifogar detta protokoll en *Bilaga_1 (förslag_policy_Kungälvskommun)*. Den innehåller det slutliga förslaget för vad som gäller under vinterhalvåret vid snö.

7) Ekonomi & Budget

Inget behandlades under mötet.

8) Material/Inköp

JK lämnar sitt uppdrag/roll avseende detta från och med 1 januari 2019.

Fotbollskunskap krävs egentligen inte för detta uppdrag/roll men då behöver ledarna förmedla vad som behöver köpas in på ett helt annat sätt än vad det har gjorts tidigare.

9) Anläggning/Tränings-/matchtider

Träningstider för 2019 behandlades under mötet, ett utkast upprättades som JS har. Den kommer att kompletteras med tider för fotbollsskolan, som f n är det som kvarstår förutom start från med vilket datum dessa ska gälla ifrån. Detta kommer att behandlas ytterligare på kommande tränar-/ledarträff som är bestämt till fredagen den 18 januari 2019 (på Evergreen).

10) Kommunikation – Web/laget.se

ME berättar om det PE på kommande styrelsemöte ska ta upp vad vi inom fotbollen ska göra för att få aktuella nyheter på Kareby IS huvudsida och Facebook portal.

11) Sponsring och marknadsföring

JK berättar om Kareby Bil och de vill sponsra oss inom fotboll på något sätt. KIA har ett centralt sponsoravtal med SvFF. JK meddelar Kareby Bil att kontakta PE.

12) Arrangemang, lotterier och övriga intäkter

Inget behandlades under punkten.

13) Utbildning & utveckling

Inget behandlades under punkten.

14) Serier/cuper/domare

Inget behandlades under punkten förutom att vilka föreningsdomare som ska döma vilka lag kommer att behandlas på nästa års första tränar-/ledarträff i januari 2019.

15) Samarbete med andra föreningar

Inget behandlades under punkten.

16) Laget runt

Inget behandlades under punkten.

17) Övriga frågor

PE berättar om att klubben snart är framme med ett avtal med Friskis & Svettis och när det är klart att det kommer att kommuniceras via styrelsen till samtliga våra medlemmar.

18) Nästa möte

Nästa sektionmöte är 19 februari 2019 18:00-20:30

19) Avslut

Kareby 2018-11-12

Protokollet justeras

Patrik Ek

Fredrik Larsson